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1. Pan proděkan pro informační systémy a ekonomiku prof. Roman Šimon Hilscher seznámil členy 

ekonomické komise s parametry rozpočtu pro rok 2020 a změnami v pravidlech rozdělování 

finančních prostředků Přírodovědecké fakulty. Nově došlo ke změně názvu dotace na 

institucionální podporu vědy a výzkumu (IP) na dotaci pro dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné 

organizace (DKRVO). U DKRVO poté došlo k nové metodice rozdělení na ústavy s ohledem ma 

aktuální metodiku MŠMT, MU a hodnocení 2017+, která byla předjednána v rámci Komise pro 

přípravu pravidel rozpočtu PřF ustanovené v minulém roce. V rámci DKRVO došlo k následujícím 

změnám: 

• Část DKRVO (80% - tzv. fixní část) se na ústavy rozdělila podle poměrů z hodnocení 2016, tj. 

za publikace v letech 2011-2015. 

• Část DKRVO (20% - tzv. výkonová část) se na ústavy rozdělila výkonově podle podílu na 

publikacích ve WoS v letech 2016-2018 a podle podílu na neinvestičních účelových 

prostředcích na vědu a výzkum v letech 2016-2018, kdy váha publikací je 60% a váha 

neinvestičních účelových prostředků je 40%. 

• Primárním kritériem přiřazení publikace ústavu byla dedikace danému ústavu v publikaci. Za 

zaměstnance se v daném roce považují pracovníci, kteří měli v tomto roce na daném ústavu 

pracovní poměr, nepočítají se dohody (DPP, DPČ), kdy publikace sdílené více ústavy se počítají 

poměrově všem dotčeným ústavům podle jejich počtu  

• Za účelem hodnocení na PřF je každé publikaci přiřazen kvartil Q1-Q4, který je vypočten jako 

lepší z oborových kvartilů časopisů na WoS podle IF a AIS v daném roce publikace. Výsledným 

kvartilům Q1, Q2, Q3, Q4 jsou přiřazeny exponenciální váhy 8, 4, 2, 1. Podíl ústavu na 



publikacích je pak stanoven jako jeho podíl na váženém průměru všech publikací v souboru s 

uvedenými váhami. 

Celkově došlo k nárůstu PVČ i DKRVO pro Přírodovědeckou fakultu, kdy u většiny ústavů došlo 

k mírnému nárůstu rozpočtů 2020 oproti roku 2019. Pouze u ÚMS, ÚTFA a ÚA došlo celkově k velmi 

mírnému poklesu, který nepřesáhl 1% oproti minulému roku. U žádného z ústavů poté nedošlo 

k poklesu počtu studentů o více než 20%. Prostředky pro SV byly rozděleny podle loňských kritérií, 

protože aplikace nově nastavených kritérií použitých univerzitou by znamenala značné rozkolísání 

jednotlivých podílů ústavů. Pan proděkan pro informační systémy a ekonomiku prof. Roman Šimon 

Hilscher rovněž zmínil, že v příštím roce již nebude SV rozdělován v současné podobě a dojde k jeho 

úpravě.  

2. Tajemník fakulty Roman Čermák, M.Sc. následně seznámil komisi s rozpočtem centralizovaných 

nákladů pro rok 2020. Oproti minulému roku došlo k nárůstu rozpočtu, který je dán především 

zvyšujícími se náklady za energie, náklady na stipendijní fond, Bioskop a polární stanici 

v Antarktidě. V případě stipendijního fondu se jedná zvýšení v rámci nově vyplácených stipendií 

pro podporu mobility studentů a převážně poté zpětnou výplatou stipendií pro DSP studenty. 

V případě polární stanice v Antarktidě se jedná o mimořádný příspěvek díky krácenému dotačnímu 

programu ministerstva, pokud se nepodaří v průběhu roku získat další dotační peníze pro provoz 

stanice.  

3. V rámci následné diskuse byla komise ujištěna panem děkanem, že fakulta nebude provádět 

žádnou redukci rozpočtu vzhledem k diskutované možné redukci univerzitního rozpočtu, což bylo 

takto i komunikováno směrem k pane rektorovi. Dále na základě letošní epidemiologické situace 

zřejmě dojde v příštím roce k použití parametru mobility z průměru několika posledních let. 

 

V závěrečném hlasování všichni přítomní členové ekonomické komise vyslovili doporučující 

stanovisko akademickému senátu PřF pro schválení 

1. Opatření děkana Pravidla rozdělování finančních prostředků PřF MU v roce 2020 

2. Rozpočtu Přírodovědecké fakulty na rok 2020 na jednotlivé ústavy 

3. Rozpočtu centralizovaných nákladů fakulty na rok 2020 
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